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Emne: Spørsmål til utvalsmøte i Smaferdsel og mobilitet 25.11.20
Vedlegg: 
Ynskjer følgande spørsmål til møtet:

Hyllestad er ein av dei kommunane som har store utfordringar med standaren på det sekundære
fylkevegnettet. Mange av vegane deira er kun klassifisert for kjøyretyg opp til 12,5 meter. Dette
gjer det vanskelge for verksemdene i kommunen å drive effektivt då kostnadane med transport
vert monaleg høgare enn om ein kunne kjørt med lengde 19,5. Hyllestad næringsråd har fått
utarbeida ein oversikt over mindre utbetringar som kan gjerast for å oppklassifisera deler av
vegnettet. Denne rapporten er formidla til vår vegavdeling. Kva er status på dette arbeidet? Vil
enkelte av desse strekningane verta prioritert av administrasjonen?
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